
Berlevåg kommune 

 
 

 

 

MØTEINNKALLING 
 

Utvalg: FORMANNSKAPET 

Møtested: Samfunnshuset 

Møtedato: 24.05.2011 Tid: 10:00 

 

Eventuelt forfall meldes til tlf. 78 78 20 00 

Varamedlemmer møter etter nærmere avtale. 

 

 

SAKSLISTE 
 

Saksnr. Arkivsaksnr.   

 Tittel  

30/11 09/156   

 ØST-FINNMARK AVFALLSSELSKAP - MØTE MED 

STYRELEDER  

Kontrollutvalget er invitert til delta under denne saken 

 

 

31/11 09/250   

 EKSTAUTSTYR TIL KINOEN   

 

32/11 11/90   

 SØKNAD OM BRUKSENDRING OG DISPENSASJON FRA 

REGULERINGSPLAN  

 

 

33/11 11/308   

 SØKNAD OM LANDINGSTILLATELSE MED HELIKOPTER I 

FORBINDELSE MED FORSKNINGSPROSJEKT PÅ SNØUGLE 

 

 

34/11 11/347   

 SØKNAD OM DISPENSASJON FOR KJØRING UTENFOR VEI   

 

35/11 11/345   

 TV-AKSJONEN 2011 - ANMODNING OM Å OPPRETTE 

KOMMUNEKOMITE (KK)  

 

 

36/11 11/353   

 GODTGJØRING TIL ORDFØRER   

 

Etter møtet vil det bli lønnsforhandling med rådmannen 

 

Berlevåg, den 16. mai 2011 

 

 

Janne Andreassen 

ordfører 
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ØST-FINNMARK AVFALLSSELSKAP - MØTE MED STYRELEDER 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: 255 M60   

Arkivsaksnr.: 09/156   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

16/09 Formannskapet 24.02.2009 

16/09 Kommunestyret 26.03.2009 

33/09 Formannskapet 02.06.2009 

23/09 Kommunestyret 18.06.2009 

4/11 Formannskapet 18.01.2011 

6/11 Formannskapet 22.02.2011 

2/11 Kommunestyret 24.02.2011 

10/11 Kommunestyret 14.04.2011 

30/11 Formannskapet 24.05.2011 

 

Innstilling: 

Saken legges fram uten innstilling. 
 

 

Saksutredning: 
 

Bakgrunn: 
Styreleder og direktør i ØFAS vil være til stede orientere. 
 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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EKSTAUTSTYR TIL KINOEN 

 

 

Saksbehandler:  Siv  Efraimsen Arkiv: C34   

Arkivsaksnr.: 09/250   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

37/09 Formannskapet 09.06.2009 

/ Kommunestyret  

31/11 Formannskapet 24.05.2011 

 

Innstilling: 

Berlevåg kino går til innkjøp av Barco ACS-2048 (bildeskalerer) til en pris på kr 
32 098,-. Beløpet dekkes ved budsjettregulering. 
 

 

Saksutredning: 
 
I forbindelse med Sangkraft Berlevågs satsing på MetHD mangler kinoen 
bildeskalerer, noe som må være på plass for å kunne gjennomføre dette prosjektet.  
 
MetHD er et prosjekt som går ut på samkjøring av operaforestillinger der orkester, 
musikere og dirigent holder til på forskjellige steder.  
 
Det er avtalt å sette opp 11 forestillinger der befolkningen i Berlevåg kan få nyte dette 
på samfunnshuset. 
 
Hvis vi investerer i bildeskalerer nå som vi holder på med utrullingen av den digitale 
kinoen koster det oss kr 32 098,-, og sparer dermed kr 30 000,-. 
 
 
 

Vurdering: 

 
Berlevåg kommune har satset på Berlevåg sangkraft og deres arbeid innenfor 
Finnmark operakor. Det vil bli feil hvis en da stopper deres videre arbeid med MetHD 
som skal foregå på lørdagskvelder på samfunnshuset, og der Berlevågs befolkningen 
får en unik sjanse til å opplevelse opera på en litt utradisjonell måte.  
 
Rådmannen anbefaler derfor at det kjøpes inn bildeskalerer til Berlevåg kino. 
 

Vedlegg: 
Ingen. 
 

Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Tilbud fra Unique Cinema Systems AS 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM BRUKSENDRING OG DISPENSASJON FRA REGULERINGSPLAN 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: L44   

Arkivsaksnr.: 11/90   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

32/11 Formannskapet 24.05.2011 

 

Innstilling: 

Gunbjørg Ananiassen gis dispensasjon fra reguleringsplanen for Berlevåg tettsted og 
indre havn ved at det tillates bruksendring av Samfunnsgt. 8A, gnr. 11 bnr. 847 fra 
forretningsformål til boligformål.  
 
Dispensasjonen gis på vilkår av at dette ikke skal være til hinder for å anlegge ny 
adkomstvei nedenfor bygningen. 
 

 

Saksutredning: 
 

Bakgrunn: 
Gunbjørg Ananiassen har søkt om dispensasjon fra reguleringsplanen for Berlevåg 
sentrum og havn. Det søkes om bruksendring av Samfunnsgata 8A, gnr. 11, bnr. 847 
fra forretningsbygg til bolighus.  
 
Området huset ligger i er regulert til forretnings-/og industriformål. For at det skal 
foretas bruksendring, må tomta enten omreguleres eller det må gis dispensasjon fra 
gjeldende plan. 
 
I 1999 ble det søkt om bruksendring for samme bygning for å ta det i bruk som bolig. 
Denne ble avslått. Grunnen til at det søkes om bruksendring på nytt, er at det har vist 
seg umulig å få leid ut bygget til forretningsformål, og at det likevel må betales 
kommunale VAR-gebyrer for hele arealet. 
 
Det kan gis varig eller midlertidig dispensasjon fra bestemmelser i eller i medhold av 
plan og bygningsloven(PBL). Det kan settes vilkår for dispensasjonen. Dispensasjon 
kan ikke gis dersom hensynene bak bestemmelsene det dispenseres fra, eller 
hensynene i lovens formålsbestemmelser, blir vesentlig tilsidesatt. I tillegg må 
fordelene ved å gi dispensasjon være klart større enn ulempene.  
 
Som kjent finnes det bare tre bygninger på denne siden av Samfunngata, nr. 2 A, 
som er bolig og nr. 10 (Velferden). 
 
Som nevnt ovenfor, ble en tilsvarende søknad avslått i 1999. Etter klage ble det 
imidlertid gitt tillatelse til oppføring av garasje i tilknytning til bygningen, og nærmest 
som en stilltiende ordning lot kommunen eierne bli boende i bygningens kjelleretasje 
selv om det fremdeles var forretningslokale.  
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Vurdering: 
I og med at huset har vært bebodd i over 12 år uten at kommunen som 
bygningsmyndighet har foretatt seg noe, kan det synes noe urimelig å avslå 
søknaden. PBL åpner for at det kan tas sosialmedisinske, personlige og 
menneskelige hensyn i dispensasjonssaker, selv om slike hensyn ikke har 
avgjørende vekt.  
 
Det som kan vanskeliggjøre en innvilgelse av søknaden, er at det under arbeidet med 
revisjon av planen i forbindelse Berlevåg Kongekrabbes oppføring av nytt fiskebruk, 
vil bli regulert en ny adkomstvei nedenfor Samfunnsgt. 8A. Dersom det gis 
dispensasjon, bør det gjøres oppmerksom på dette, og at eventuelle klager ikke kan 
bli tatt hensyn til. 
 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM LANDINGSTILLATELSE MED HELIKOPTER I FORBINDELSE 

MED FORSKNINGSPROSJEKT PÅ SNØUGLE 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: K01   

Arkivsaksnr.: 11/308   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

33/11 Formannskapet 24.05.2011 

 

Innstilling: 

Norsk institutt for naturforskning (NINA) gis tillatelse til landing med helikopter i 
Berlevåg kommune i forbindelse med forskningsprosjekt på snøugle i perioden 15.05. 
– 30.07.11, som omsøkt i brev av 29.04.11. 
 

 

Saksutredning: 
 

Bakgrunn: 
Norks institutt for naturforskning (NINA) har i brev av 29.04.11 søkt om landingtillatele 
for helikopter i forbindelse med forskningsprosjekt på snøugle. 
 
Formålet med prosjektet er å kartlegge og overvåke hekkebestanden og avdekke 
fuglenes vandringsmønster. Dette innebærer ringmerking av unger, innsamling av 
data om kullstørrelse, ungeoverlevelse og næringsvalg. Videre ønsker NINA å fange 
inntil 12 voksne snøugler for å utstyre dem med satellittsendere. 
 
For å kunne gjennomføre prosjektet søker NINA om landingstillatelse i 35 kommuner 
i de tre nordligste fylkene innenfor perioden 15.06. – 30.07. dersom det blir behov for 
det. Det vil i praksis ikke være aktuelt å lande i alle de omøkte kommunene, men det 
er ønske om å ha muligheten dersom det blir behov for det. Det er også søkt 
fylkesmannen om landingstillatelse innenfor aktuelle verneområder i Nord-Norge. 
 
 

Vurdering: 
Berlevåg kommune har innvilget lignende søknader tidligere, rådmannen anbefaler at 
den foreliggende søknaden innvilges. 
 
 
 

Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Søknad av 29.04.11 fra NINA. 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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SØKNAD OM DISPENSASJON FOR KJØRING UTENFOR VEI 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: K01   

Arkivsaksnr.: 11/347   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

34/11 Formannskapet 24.05.2011 

 

Innstilling: 

Berlevåg Jeger og Fiskeforening gis dispensasjon for kjøring med motorkjøretøy fra 
Rv 890 til laksetrappene i Fossen. Formålet er reparasjon av laksetrappene. Det 
forutsettes at kjøringen gjøres så skånsomt som mulig. 
 
 

 

Saksutredning: 
 

Bakgrunn: 
Berlevåg Jeger og Fiskeforening har i brev av 12.05.2011 søkt om dispensasjon for 
kjøring på barmark. Formålet med kjøringen er kjøring av materialer og 
anleggsmaskiner i forbindelse med renovering av laksetrappene i Fossen. Arbeidet 
skal utføres i uke 35 og 36, men det usikkert hvor mange turer som er nødvendig.  
 
I 2010 ble det gitt dispensasjon for kjøring i tilnærmet samme trasé til Pasvik Kraft i 
forbindelse med reparasjon av målestasjonen.   
 

Vurdering: 
Rådmannen anbefaler at søknaden innvilges. 
 

Vedlegg: 
 
 

Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Saøknad fra Berlevåg jeger og Fiskeforening av 12.05.2011. 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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TV-AKSJONEN 2011 - ANMODNING OM Å OPPRETTE KOMMUNEKOMITE (KK) 

 

 

Saksbehandler:  Janne Andreassen Arkiv: X03   

Arkivsaksnr.: 11/345   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

35/11 Formannskapet 24.05.2011 

 

Innstilling: 

Saken legges fram uten innstilling. 
 

 

Saksutredning: 
 

Bakgrunn: 
Årets TV-aksjon er tildelt Norsk Folkehjelp og de innsamlede midlene skal gå til å 
rydde miner og klasebomber i Europa, Afrika og Asia. Aksjonen går av stabelen 23. 
oktober. I denne forbindelse ar ordføreren anmodet om å medvirke til at det opprettes 
kommunekomité i Berlevåg.  
 
Norsk Folkehjelp Berlevåg er kontaktet og de stiller gjerne opp med medlemmer i 
komiteen. De anmoder om at ordfører også blir medlem. 
 
 
 

Andre dokumenter (ikke vedlagt): 
Brev av 10.05.2011 fra fylkesaksjonsleder for Troms og Finnmark 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 
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GODTGJØRING TIL ORDFØRER 

 

 

Saksbehandler:  Geir Goa Arkiv: 082   

Arkivsaksnr.: 11/353   

Saksnr.: Utvalg Møtedato 

36/11 Formannskapet 24.05.2011 

 

Innstilling: 

Saken legges fram uten innstilling 
 

 

Saksutredning: 
 

Bakgrunn: 
Rådmannen er fra politisk nivå bedt om å fremme en sak om ordførergodtgjøringen i 
Berlevåg kommune. Bakgrunnen er at Berlevåg kommune ligger lavest i Finnmark. 
De siste årene er ordførergodgjøringen økt med den forventede generelle 
lønnsøkningen og utgjør for innværende år kr 518 423. 
 
Flere kommuner har lagt seg på en viss prosentandel av stortingsrepresentantenes 
løn nå ordførergodtgjøringen fastsettes.  
 
Godtgjørelsen til stortingsrepresentantene er nå kr 724 100 per år. 90% av dette 
utgjør kr 651 690. 80% utgjør kr 579 280. 
 
En gjør oppmerksom på at politikere ikke er inhabile i saker som gjelder egen 
godtgjøring for politiske verv (kommuneloven § 40, nr. 3 a). 
 

Vurdering: 
Rådmannen anser saken å være rent politisk og legger den derfor fram uten 
innstilling. Dersom godtgjøringen endres, må det også fastsettes virkningsdato. Skal 
eventuell endring skje for eksempel fra vedtaksdato, umiddelbart etter valget eller fra 
årsskiftet? 
 
 
 
 
 
 

Bjørn Ove Persgård 
rådmann 

 


